



Alingsås Vårgårda Discgolf

Protokoll årsmöte 2023-02-25

Tid och plats:

25 Februari 13:00, Lendahlskolans matsal, Norra Strömgatan 19, Alingsås

Närvarande:

Magnus Andreasson
Michael Arnoldsson
Amy Fredriksson
Mats Hjerpe
Inge Johansson
Oskar Johansson
Ulf Karlsson
Johan Johnsson
Karolina Lundin
Svante Möller
Ella Nadolski
Jimmy Svensson
Magnus Öman
Anton Edvardsson
Maria Andreasson
Christian Novarino
Tobias Hägg
Ellinor Rosenious
Christer Rosenius
Nina Hedström
Ted H Persson
Tobias Jansson

1. Fastställande av röstlängd för mötet.

Alla har rösträtt.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Inge valdes till mötets ordförande och Svante valdes till mötets sekreterare.

3. Val av protokolljusterare och rösträknare.

Michael Arnoldsson och Magnus Öman valdes.

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.

Mötet svarade ja.



5. Fastställande av föredragningslista.

Fastställdes, med en övrig punkt angående uppstyrda träningar

6. Medlemsinformation om utvecklingen av Banorna

a. Kesberget

Magnus och Oskar drog vilka ändringar som gjorts och vad som planeras för året. För året är det mest underhåll och korta utkast som planeras.

b. Nolhaga

Svante och Inge drog vad som hänt under året och vad som planeras för nästa år. Kortfattat; nya skyltar och korgar, samt ett nytt hål 1 och några extra utkast.

c. Hjortgården

Johan visade föreslagen dragning för den nya 18-kålaren + den korta 5-hålaren, och hur det är tänkt. Alla håldragningar och ev. borttagning av träd och grenar är godkända av kommunen. Det är viktigt att alla respekterar detta och inte tar egna initiativ.

7. Medlemsdiskussion om inrättande av olika arbetsgrupper/arbetsutskott

Allmänt:

Vi har redan en tävlingsgrupp: Anton, Nina och Ellinor

Crister supportar med hålkartor.

Om någon vill bli official för att hjälpa till med tävlingar så tar klubben kostnaden. Prata med styrelsen.

Vi hade diskussioner i grupper, detta kom upp:

- Satsningar på barn, speciellt sommarskolan
- Barngrupp med en minitour, med instruktör
- Promota klubben på olika tillställningar, t.ex. potatisfestivalen och andra evenemang
- Utnyttja dom instruktörer som finns i klubben
- Promota på Facebook, ta fram flyers
- Erbjud utbildning för företag och annat, t.ex. AW-runda
- Lagg arbetsdagar så dom inte krockar med touren
- Sponsrings-grupp kunde vara bra
- Om någon skulle vilka vara sociala-medier-ansvarig så skulle det kunna vara bra
- Instagramkonto
- Det finns för många discgolfgrupper på Facebook för föreningen, bara en vore bra. Ett fastnålat inlägg angående lost disc skulle vara bra också.
- Organiserad träning t.ex. på söndagar vid 12, på Hjortgården
- Skylta mer, t.ex. på hemsidan, att man kan få hjälp som nybörjare
- Införa samlingar igen innan touren. Man kan ändå använda tjing för grupperna.
- Man kanske skall få välja max en person att gå med på touren
- Behövs det regler för t.ex. hundar och barn på touren?
- QR-kod på banorna för att kunna swisha en frivillig greenfee
- QR-kod på banorna för att kunna få caddyboken
- För att kunna ha organiserad träning så behövs en grupp med engagerade personer som kan driva detta



8. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste verksamhets/räkenskapsåret.

Inge gick igenom verksamhetsberättelsen. Mats gick igenom ekonomin.

9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets/räkenskapsåret.

Ellinor gick igenom revisionsberättelsen och rekommenderade att styrelsen får ansvarsfrihet.

10. Fråga om ansvarsfrihet, för styrelsen, för den tid revisionen avser.

Mötet svarade ja.

11. Fastställande av medlemsavgifter för 2024.

Styrelsen föreslår en oförändrad medlemsavgift. Dvs 50 kr för junior (tom det år man fyller 18), 150 kr för senior samt 300 kr för familjemedlemskap. Förslaget fastställdes av mötet.

12. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande verksamhets-/räkenskapsår.

Inge gick igenom verksamhetsplanen och Mats gick igenom budgeten. Budgeten och verksamhetsplanen godkändes av mötet.

13. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.

- a. Det har inkommit en motion gällande att sätta upp skyltar på banorna för att uppmärksamma att förbipasserande bör vara lite extra uppmärksamma.

I princip togs beslut vid förra årsmötet att i alla fall undersöka möjligheterna till detta.

Styrelsen rekommenderar att detta genomförs under året- detta gäller Kesberget och

Hjortgården då vi rör över dessa själva. För Nolvaga kan vi föreslå det till kommunen- men där har i alla fall tidigare parkförvaltningen varit emot det.

Mötet tog beslut enligt styrelsens förslag.



14.Val av

- a. föreningens ordförande för en tid av två år;
Ellinor Rosenius valdes.
- b. halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år;
Till kassör valdes Mats Hjerpe.
För Alingsås sektionstyrelse valdes: Magnus Öhman 1år, Svante Möller (Johan Johnsson har 1 år kvar)
För Vårgårda sektionstyrelse valdes: Oskar Johansson (Kim Arvidson och Magnus Andreasson har 1 år kvar)
- c. en revisor för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta;
Karolina Lundin valdes.
- d. 2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en ska utses till ordförande
Styrelsen föreslår att Ulf Karlsson samt Nina Persson-Hedström väljs till valberedningen.
Mötet valde Ulf (ordförande) och Nina.

15.Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5.

- a. Uppstyrda träningar
Styrelsen tar med sig detta.
- b. Skulle man kunna införa medlemskort? Digitala? T.ex. för att kunna få rabatten på Tobakshörnan.
- c. Det finns någon automatisk uthyrningsautomat bakom Parkbadet. Kan detta vara intressant?

Underskrifter:

Michael Arnoldsson, justerare

Magnus Öman, justerare